



MUKAH
KEMENTERIAN PENDIDIKAN TINGGI
MALAYSIA

KM 7.5, Jalan Oya, 96400 Mukah
Sarawak, Malaysia

Tel : 084-874001 Faks : 084-874005 Laman Web : www.pmu.edu.my Facebook : politeknikmukah

Rujukan : PMU/PTD/100/02/005(jilid.19)

Tarikh : 19 Mac 2018

PERKARA	MEMBEKAL DAN MENYEDIAKAN PERKHIDMATAN GAMBAR KONVOKESYEN KALI KE 11 POLITEKNIK MUKAH SARAWAK
KEPADA	TERBUKA KEPADA SYARIKAT YANG BERDAFTAR DENGAN KEMENTERIAN KEWANGAN MALAYSIA

Tuan/Puan,

Dengan segala hormatnya saya merujuk kepada perkara di atas.

2. Adalah dimaklumkan bahawa Politeknik Mukah, Sarawak akan mengadakan majlis istiadat konvokesyen kali ke 11 pada 28 Julai 2018. Sehubungan itu, pihak Politeknik Mukah dengan segala hormatnya menjemput Syarikat Jurugambar berkelayakan dan berpengalaman serta berdaftar untuk mendapatkan sebutharga bagi menyediakan perkhidmatan merakam, memproses, mencetak dan mengedar gambar pentas konvokesyen ini. Setiap sebutharga hendaklah disertakan dengan pakej yang ditawarkan beserta dengan contoh-contoh gambar untuk penilaian oleh pihak politeknik.

3. Semua sebutharga yang dihantar perlulah sampai ke pihak urusetia selewat-lewatnya 11 Mei 2018. Sekiranya pihak tuan tidak mendapat sebarang maklumbalas selama sebulan (1)bulan selepas tarikh akhir penyerahan adalah dimaklumkan anggaran harga tuan adalah TIDAK BERJAYA. Untuk sebarang pertanyaan, tuan bolehlah menghubungi pegawai kami, Encik Mohamad Nirza Yusniezam Bin Kusuri atau Encik Ahmad Faridzam Bin Tokijan di talian 084-874001 sambungan 8032. Segala kerjasama tuan didahului ucapan terima kasih.

Sekian. Terima Kasih.

BORANG SEBUTHARGA GAMBAR KONVOKESYEN PMU KALI KE 11

PAKEJ YANG DI TAWARKAN	HARGA (RM)
<p>Pakej asas:</p> <ul style="list-style-type: none">• 1 x 11r berbentuk portrait (beserta logo)• 1 x 8r berbentuk landskap (Beserta logo)• Sekeping CD• Penghantaran secara pos berdaftar kepada graduan	
<p>Pakej lain :</p> <ul style="list-style-type: none">• Menyediakan sebuah album yang lengkap dengan gambar keseluruhan majlis konvokesyen	
<p>Lain-lain :</p> <p>(Sila nyatakan)</p>	

Syarat-syarat:

1. Spesifikasi di atas adalah keperluan minima dan ianya bergantung kepada perubahan semasa.
2. Pihak penganjur berhak untuk membuat mana-mana pindaan sekiranya perlu.
3. Penyerahan gambar konvokesyen kepada graduan mestilah dilakukan selewat-lewatnya sebulan selepas tarikh graduasi.
4. Borang sebutharga yang telah lengkap diisi mestilah dipos ke Politeknik Mukah sebelum 11 Mei 2018. Rekabentuk gambar konvokesyen yang akan digunakan sekiranya terpilih hendaklah disertakan dan mesti dilabelkan dengan nama pembekal yang lengkap untuk penilaian pihak Politeknik Mukah. Selain itu, pihak pembekal juga disarankan untuk menghantar bersama, profil syarikat masing-masing bagi rujukan pihak politeknik.
5. Sebarang pertanyaan sila hubungi:

Mohamad Nirza Yusniezam Bin Kusuri

019-5275021

Ahmad Faridzam Bin Tokijan

013-8184030

(Nama, Tandatangan & Alamat Pembekal)

(Cop Pembekal)

No. Tel :